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内容概要

东北财经大学出版社作为国內较早涉足引进版教材的一家专业出版社，秉承自己一贯服务于财经教学
的宗旨，总结自身多年的出版经验，同麦格劳一希尔教育出版公司、培生教育出版集团和圣智出版集
团等国外著名出版公司通力合作，在国內再次领先推出了会计、工商管理、经济学等专业的“高等院
校双语教学适用教材”。
这套丛书的出版经过了长时间的酝酿和筛选，编选人员本着“品质优先、首推名作”的选题原則，既
考虑了目前我国财经教育的现状，也考虑了我国财经高等教育所具有的学科特点和需求指向，在教材
的遴选、改编和出版上突出了以下一些特点：
优选权威的最新版本。
入选改编的教材是在国际上多次再版的经典之作的最新版本，其中有些教材的以前版本已在国內部分
高校中进行了试用，获得了一致的好评。

改编后的教材在保持英文原版教材特色的基础土，力求內容精要，逻辑严密，适合中国的双语教学。
选择的改编人员既熟悉原版教材內容，又具有本书或本门课程双语教学的经验。

 改编后的教材配有丰富的辅助教学支持资源，教师可在网上免费获取。

 改编后的教材篇幅合理，符合国內教学的课时要求，价格相对较低。
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章节摘录

版权页：插图：Untouched, the current system will run dry in about 35 years-well before most current college
students retire although the payroll tax would provide for paying benefitsat about three-quarters of the scheduled
level.53 No one seriously expects social security to disappear; the political system won't allow that.The greater
question, in theUnited States and elsewhere, is how to find a reform that pays the debts already incurred with
minimal collateral damage to the supply of capital into productive investments.The Great Depression shaped both
modern macro economics and many of theeconomy's institutions. The extremely high unemployment and the
length of the Depression led to the view that the private economy was unstable and that government intervention
was needed to maintain high employment levels.Keynesian economics succeeded because it seemed to explain the
causes of the Great Depressiona collapse of investment demand and because it pointed to expansionary fiscal
policy as a means of preventing future depressions.In the U.S. economy, broad trends in money growth and in
inflation do coincide.Money growth does affect inflation, but the effects occur with a lag that is not veryprecise. In
the short term, inflation is affected by other than monetary shocks, for example, fiscal policy changes and supply
shocks.
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